
Komárom Város Polgármesteri Hivatala 
Komárom, Szabadság tér 1. Tel. 541-300. 
 
Szám: 1-20/2007. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2007. február 15-én megtartott ülésén. 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint, 
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző, 
  Dr. Szeidl Bernadett aljegyző, 
  a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint 
  illetékes munkatársai 
 
Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket. Megállapítja, 
hogy a Képviselő-testület ülése határozatképes, jelen van 18 fő képviselő. 
Javasolja napirendről levenni az „Általános iskolák takarításának megszervezése” c. 
előterjesztést. Javasolja napirendre venni „KTV Felügyelő Bizottság felé testületi felkérés a 
Komáromi Városi Televízió Kft-nél részletes vizsgálat végzésére” vonatkozó önálló 
képviselői indítványt.  
A Medicina Bajmegelőző Kft. kérésére a napirenden szereplő rendeletek megtárgyalása után 
javasolja tárgyalni „Az Ipari Parki dolgozók egészségügyi ellátása” című előterjesztést. 
Bejelenti, hogy napirend előtti hozzászólásra jelentkeztek Dr. Várnai Tibor és Takács József 
képviselő urak.  
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Mivel a Képviselő-testület napirendjén szerepel egy 
előterjesztés a Selye János Kórházzal kapcsolatosan, ezért kéri, hogy képviselő társa itt tegye 
meg felszólalását. 
 
Zatykó János: Mivel nem ismeretes, hogy Dr. Várnai képviselő úr milyen összefüggésben 
kíván a kórházról szólni, ezért javasolja, hogy napirend előtt tehesse meg felszólalását. 
 
NAPIREND: 
 
1., Komárom Város 2007. évi Költségvetése meghatározása. (rendelet-tervezet) 
Előadók: Zatykó János polgármester                       
               Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
2., Rendelet-tervezet Komárom város 2006. évi költségvetése IV. negyedévi 
módosításáról.           
Előadók: Zatykó János polgármester 
    Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző 
 
3., Ipari Parki dolgozók egészségügyi ellátása. 
Előadó: Medicina Egészség és Bajmegelőző Kft. ügyvezetője     
 
4., Az Önkormányzat és szervei 2007. évi kiemelt célja meghatározása a Polgármesteri 
Hivatal köztisztviselői teljesítménykövetelményei meghatározásához. 
Előadók: Zatykó János polgármester            
                Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző 
 
5.,  Komárom Város Önkormányzata 2007. ünnepi rendezvényterve meghatározása. 
Előadók:  Zatykó János polgármester         
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6., Komárom Város 2007. évre szóló városüzemeltetési szerződései előkészítése. 
Előadó: Zatykó János polgármester 
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző               
       
7.,Tájékoztató a tavaszi lomtalanítási, parkosítási, városszépítési munkák 
előkészületeiről.                   
Előadók: Zatykó János polgármester 
               Bertalanits István a Saxum Kft. ügyvezető 
 
8., Idősek Otthona és Otthonháza (Árpád u. 2-4.) beszámolója tevékenységéről. 
Előadó: Dr. Gáspár Gyuláné intézményvezető       
 
 
9., Tájékoztató a Komárom – Esztergom megyei Önkormányzat által fenntartott, - Komárom 
városban működő és városi tulajdonban lévő középfokú oktatási és speciális szakfeladatokat 
ellátó intézmények városi fenntartásba vételének feltételeiről, lehetőségeiről.  
Előadó: Zatykó János polgármester 
   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
10.,  Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb 
eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az önkormányzati beruházások állásáról, az 
önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről.   
Előadó: Zatykó János polgármester         
 
11., Interpellációk 
 
12., E g y e b e k. 
 
a/ A volt Gyermekváros területén kezdeményezett Rendezési Terv módosítása. 
    Előadó: Zatykó János polgármester       
      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző    
 
b/ Környezetvédelmi Alap 2007. évi felhasználási terve, valamint lakókörnyezet szépítésére 

pályázat kiírása.           
   Előadó: Zatykó János polgármester 
              Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
  
c/ Komáromi Közgyűjteményi közalapítvány alapító okiratának módosítása. 
    Előadó: Zatykó János polgármester        
  
d/ Komárom Város Önkormányzata által fenntartott oktatási intézmények alapító okiratainak 

módosítása.            
Előadó: Zatykó János polgármester 

 
e/ Általános iskolák  takarításának megszervezése. 
   Előadó: Zatykó János polgármester        
 
f/ Képviselői önálló indítvány a Ktv. Kht. Felügyelő Bizottság felé. Képviselő-testületi 

felkérés a Komáromi Városi Televízió Kht-nál részletes vizsgálat végzésére. 
   Előadó: Zatykó János polgármester 

 
12., Kérdések, bejelentések. 
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- A Képviselő-testület a javasolt tárgysorozatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Dr. Várnai Tibor: Megköszöni a Képviselő-testület és a város környéke lakosságának 
egyöntetű fellépését, összefogását a városi kórház megtartása érdekében. Megköszöni 
polgármester úr segítő közreműködését is. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Megköszöni Dr. Várnai úr felszólalását. Az Egészségügyi és 
Szociális Bizottság is hasonló állásponton volt. Megköszönték polgármester úrnak, Komárom 
város lakosságának, a képviselőknek közreműködését a Kórház további fenntartása 
érdekében. Reményét fejezi ki az iránt, hogy miniszter úr megerősíti örömüket és azt a hírt, 
hogy a kórház továbbra is fennmaradhat.  
 
Zatykó János: Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy az elmúlt négy hónapban semmiféle titkos 
tárgyaláson nem vett részt, mely a Selye János Kórházzal összefüggött volna. 
 
Takács József: A MOLAJ lakótelep átadásával kapcsolatban aláírásgyűjtési akció kezdődött. 
Megfogalmazódott egy, a lakosság kérését tartalmazó petíció. A petíció hamarosan eljut a 
MOL Nyrt. és a FÓKUSZ KOM Kft. vezetéséhez. Arra kérik a két cég vezetését, hogy a 
megkezdett tárgyalások folytatódjanak. Kéri polgármester urat, hogy segítse ezt a kérésüket. 
A petíciót és az aláírásokat tartalmazó íveket polgármester úrnak átadja. 
 
Zatykó János: A két testületi ülés között a tárgyalások tovább folytatódtak. A MOL Nyrt. 
vezetése ígéretet tett, hogy ajánlattételük hamarosan megérkezik. Bízik abban, hogy a 
tárgyalások záros határidőn belül eredményes, elfogadható, kezelhető megoldást hoznak. 
 
 
 
1.  Napirendi pont: Komárom Város 2007. évi Költségvetése meghatározása. (rendelet-

tervezet) 
 
  Előadók: Zatykó János polgármester     
                                                   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
 /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: A Képviselő-testület előtt szereplő előterjesztés egy új anyag, mivel a február 
13-án megtartott összbizottsági ülés után kérte a hivatal szakosztályát, hogy az ott 
elhangzottakat a költségvetés-tervezeten vezessék át. A könyvvizsgáló jelentését is 
rendelkezésre bocsátották. 
Változatlanul fenntartja azt a véleményét, hogy a költségvetéssel a hivatal már négy hónapja 
foglalkozik, hiszen először november 23-án fogadta el a Képviselő-testület a 2007. évre 
vonatkozó költségvetési koncepciót és irányelveket.  Az irányelvek között elfogadták, hogy a 
2007-es évben biztosítani kell az önkormányzat és intézményei működőképességét – 
lehetőleg a legmagasabb szinten -, meghatározták, hogy elsősorban a kötelezően ellátandó 
feladatokra kell fókuszálni, de kiemelten kívánták kezelni a Selye János Kórház fenntartását. 
Meghatározták egy olyan költségvetés összeállítását, mely a realitásokra támaszkodik mind a 
bevételi, mind a kiadási oldalon. Meghatározták, hogy a költségvetés „könnyítése” céljából 
külső forrásokat kell keresni, pl. pályázatok, támogatások, EU-s támogatások.  
Prioritást élveznek a belső úthálózat, a közműhálózat beruházásai, felújításai, az alsófokú 
oktatási intézmények beruházásai, a gyermek- és ifjúságvédelem, az egészségvédelem. Már az 
irányelvek között meghatározták, hogy a közalkalmazottaknak, köztisztviselőknek egységesen 
65.500 Ft-ot biztosítanak, üdülési csekk, vagy egészségbiztosítási pénztár nyújtotta lehetőség 
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formájában. Meghatározták, hogy a köztisztviselők és közalkalmazottak számára biztosítják 
az étkezési térítést. 
Jelen pillanatban a 2007. évi költségvetés bevételi főösszege 8.561 M Ft, kiadási főösszege 
8.733 Ft. a hiány 172 M Ft. Véleménye szerint a hiány összege konszenzus útján kezelhető. 
Ami miatt mégis azt javasolja, hogy ezt a rendelet-tervezetet ne fogadják el, a következőkkel 
indokolja: felújításra összességében rendelkezésre áll 490 M Ft, beruházásra 200 M Ft, 
általános tartalék összege 60 M Ft, működési célú céltartalék 174 M Ft, felhalmozási célú 
pénzeszköz 773 M Ft. Ismerve a többi önkormányzat költségvetési tervezetét, véleménye 
szerint ennek a városnak egy ilyen költségvetés elfogadásakor nem kell szégyenkeznie. Ilyen 
tartalékok és ilyen felújítási, beruházási keret mellett viszont nem lehet hitelfelvétellel 
tervezni. 
2006. évben Komárom városának ebben az időpontban már elfogadott költségvetése volt. 
Miért fontos egy településnek a költségvetés?  Minden egyes nap, míg nem fogadják el a 
költségvetést, csúszást jelent a beruházások, felújítások, pályázatok tekintetében. Nem tudják 
beindítani a közbeszerzési eljárásokat, nem vehetnek részt pályázatokon, a bizottságok nem 
használhatják fel a rendelkezésükre álló pénzügyi keretet.  
Javasolja, hogy a Képviselő-testület a költségvetés tervezetet ne fogadja el. Bízza meg a 
hivatalt, hogy záros határidőn belül készítsen egy olyan költségvetési rendelet-tervezetet, 
mely a bevételi és kiadási főösszeg azonosságát biztosítja,- hitelfelvétel nélkül. 
 
 
Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Megköszöni a képviselőknek, hogy a költségvetést illetően 
várhatóan kialakul a konszenzus. A Fidesz frakció javaslatára a költségvetés tervezetében 
szerepel a fiatalok első lakáshoz jutásának támogatás, bébikötvény bevezetése (75 M Ft), 
háziorvosi praxisok támogatás (70 M Ft), a Közművelődési és Sport Bizottság hatáskörébe 50 
M Ft-ot utalnak. Ezeket a tételeket azért emelte ki, mert a költségvetési koncepció 18. 
pontjában a következő szerepel: prioritást kell, hogy kapjon a gyermek- és ifjúságvédelem, az 
egészségvédelem, a lakosság egészségügyi prevenciója, a fiatalok városban történő 
letelepedésének ösztönzésére támogatási formák bevezetésére kerüljön sor. Kiemelné még a 
20 M Ft-tal létrehozott színházi alapot, mely várhatóan pezsgő kulturális élet kialakításához 
segíti a várost.  A színvonalas egészségügyi ellátásnak nem csak személyi, hanem tárgyi 
feltételei is vannak,- ezt a célt szolgálja az egészségügyi géppark megújítását segítő 
egészségügyi műszer alap, melyre a városban dolgozó alapellátó orvosok pályázhatnak.  A 
szőnyi és koppánymonostori részönkormányzatok örömére az eddig megszokott összegeknél 
jóval magasabb összeggel kívánták támogatni munkájukat.  Véleménye szerint a 172 millió 
forintos hiány  fedezetét meg fogják találni, erre forrást elsősorban a bevételi oldalon kell 
keresni, ami további egyeztetéseket feltételez.  Mindannyian azért dolgoznak az elkövetkező 
időben, hogy a Képviselő-testület elé nullszaldós költségvetés-tervezetet terjeszthessenek. 
 
Zatykó János: Az elhangzottakra reagálva elmondja, jelenleg egy olyan költségvetés van a 
képviselő-testület előtt, melyet 18 képviselő támogatott. 
 
Győri István: Véleménye szerint most nem a frakciók tárgyalási stratégiájáról kell szót 
ejteniük. A lényeg az, hogy a különböző, nagyon fontos városi működési tételsorokon milyen 
pénzösszegeket sikerül biztosítani és ezek az összegek fedezik-e azokat az igényeket és 
azoknak a feladatoknak a végrehajtását, melyeket ebben az évben az önkormányzatnak meg 
kell valósítania.  A 18 képviselő egyetértésével ezek az összegek oly módon kerültek 
kialakításra, hogy nagy valószínűséggel a 2007. évben előttünk álló feladatok jó színvonalon 
végrehajthatóak lesznek. Mint a Műszaki Bizottság Elnöke, szeretné megerősíteni 
polgármester úr szavait abban, hogy a felújítás, beruházás, környezetvédelem területén 
szükség lenne a munkálatok mielőbbi indítására. Közös érdekük, hogy a munkálatokat 
mielőbb, a törvényes előírásoknak megfelelően el lehessen kezdeni, mert egyébként fizikai 
képtelenség lesz azokat az év végéig elvégezni, befejezni. Azt pedig senki sem szeretné, hogy 
a Képviselő-testületet olyan vád érje, hogy ugyan pénze volt, de egy kicsit „ellezserkedte” az 
elején az időt, és ennek következtében nagyon fontos feladatok mégsem kerültek elvégzésre. 
Támogatja azt az indítványt, hogy hitelfelvétel nélkül, minél hamarabb működőképes 
költségvetést fogadjanak el.  Ez feltételezheti azt is, hogy soron kívüli rendkívüli képviselő-
testületi ülést kell összehívni. 
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Időben vannak még és mind a 18 képviselő – pártállástól 
függetlenül – dolgozik azért, hogy elfogadható költségvetés legyen. 
 
Kristóf Jánosné – könyvvizsgáló -: A könyvvizsgálói jelentésben hangsúlyozták azt a 
véleményüket, hogy az elég magas tartalék összeg mellett meglehetősen szokatlannak tartják 
a hitelfelvétellel, illetve hiánnyal történő tervezést.  
A költségvetésben szerepeltetik a vállalkozó orvosok támogatását, ezzel kapcsolatban a 
szerződés módosítását és a támogatási feltételeket minél előbb rendezni szükséges, mivel az 
eddigi szerződések erre nem térnek ki.  
A költségvetés tervezetét egyéb tekintetben jogszerűnek, formailag szépnek tartják, ezért a 
Képviselő-testületnek elfogadásra ajánlják. 
 
Zatykó János: Javasolja, hogy a Képviselő-testület most ne fogadja el a 2007. évi költségvetés 
tervezetét. Javasolja, hogy a Képviselő-testület kérje fel a hivatal szakosztályát, hogy záros 
határidőn belül készítsen olyan költségvetési rendelet-tervezetet, mely hiányt nem tartalmaz. 
 
- A Képviselő-testület a javaslattal 17 igen, 1 nem szavazattal egyetért. 
 
Zatykó János: Kérdése, a Képviselő-testület a rendelet-tervezetet elfogadja-e? 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 17 nem, 1 tartózkodás szavazattal nem fogadja el. 
 
18/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
 A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 2007. évi 

Költségvetés meghatározása tárgyában az eddigi, - bizottságok által 
támogatott, egyeztetett költségvetési tételek változatlanul hagyása mellett 
készítsen elő hiányt, illetőleg hitelfelvételt nem tartalmazó költségvetési 
rendelet-tervezetet.  

 
    Határidő: azonnal, illetve a márciusi Képviselő-testület ülése napja  
    Felelős:   Zatykó János polgármester 
           Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
        Pete Istvánné osztályvezető 
  
2., Napirendi pont:  Rendelet-tervezet Komárom város 2006. évi költségvetése IV.  
                                    negyedévi módosításáról.      
     

Előadók: Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző 
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi és a Pénzügyi Bizottság. A 
bizottságok az előterjesztést megtárgyalásra alkalmasnak tartották. 
Tájékoztatja a Képviselő-testületet az előterjesztésben leírtakról. 
A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a rendelet-
tervezetről. 
 
- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
Komárom Város Képviselő-testülete 
2007. évi 3. számú (II.16.) önkormányzati 
rendelete: 
      - Komárom Város 2006. évi költségvetése 
         IV. negyedévi módosításáról. 
 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.) 
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3. Napirendi pont: Ipari Parki dolgozók egészségügyi ellátása. 
 

Előadó: Medicina Egészség és Bajmegelőző Kft. ügyvezetője 
 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./   

  
 
Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra ajánlja az Egészségügyi és 
Szociális Bizottság. A bizottság javasolta, hogy a továbbiakban szélesítsék az együttműködés 
– pl. ügyelet, fogászat – lehetőségét. 
Az ipari parkban megközelítőleg 15.000 ember dolgozik. A dolgozók egészségügyi ellátásáról 
a multinacionális cégeknek kell gondoskodnia. A cégek a Medicina Bajmegelőző Kft-t bízták 
meg ezzel a feladattal. A kft. napi 24 órában végez munkát a területen, 10 órás orvosi 
ellátással. Összességében 7 főállású orvossal és 14 főállású nővérrel dolgoznak. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a tájékoztatót 
megtárgyalta. A tárgyaláson szó volt arról, hogy a Medicina Kft. működjön együtt a Selye 
János Kórházzal. Javaslatot tettek a kft-nek, hogy pénzügyileg is támogassa Komárom város 
egészségügyét, hiszen a 15.000 dolgozó éjszakai ügyeleti ellátása plusz feladatokat ró a 
városra. A Kft. hajlandó az együttműködésre. 
A koppánymonostori fogászati rendelőben hosszú ideje nincs ellátás. Felvetődött, hogy az 
ipari dolgozók fogászati ellátása sem megoldott, ezért a Medicina Kft-vel együtt 
működtethetné az önkormányzat a fogászati rendelőt. A Medicina Kft. hajlandóságot mutat a 
további együttműködésre és arra, hogy ezeket a kérdéseket a jövőben megnyugtatóan 
megoldják.  
Szó volt még a bizottsági ülésen a foglalkozás-egészségügyi orvosok rendszeres 
találkozójáról, a szerződésekről. A foglalkozás-egészségügy általában vállalkozás, ezért 
fontos, hogy a városon belül hasonló feltételekkel működjenek. 
Kéri a Medicina Kft-től, hogy a jövőben a bizottsággal tartsa a kapcsolatot, így a még 
megoldatlan feladatokat közösen megbeszélhetik. 
 
Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az ipari parki menedzserek is jónak tartották azt az ötletet, hogy 
szűrővizsgálatukat ne Budapesten, hanem Komáromban végezzék el. Ez jelentős bevételt 
hozhatna a Kórháznak is. 
 
Dr. Bíró Barnabás: 1990-ben települt be a NOKIA Kft. Komáromba, ezen időpont óta a 
Medicina Bajmegelőző Kft. végzi a foglalkozás-egészségügyi ellátását. 2007. januárban a 
foglalkozás-egészségügyi ellátás az Országos Munkavédelmi Felügyelőséghez került, aki 
pontosan szabályozza az ellátás törvényi, tárgyi, szakmai feltételrendszerét. A várossal 
mindenképpen szeretnének együttműködni, hogy megnyugtató ellátást biztosíthassanak az 
ipari parkban dolgozó munkavállalók és a város lakossága részére. Ehhez szükségük van a 
Képviselő-testület határozatára, mely alapján tárgyalásokat tudnak kezdeni a multinacionális 
cégekkel. 
 
Zatykó János: A felvetett problémákat az Egészségügyi és Szociális Bizottság ülésén 
megbeszélhetik, és ha a feladatokat előkészítik, az a Képviselő-testület elé kerülhet. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Dr. Bíró Barnabás azt kéri, hogy hozzon a Képviselő-testület 
olyan határozatot, ami alapján a tárgyalásokat megkezdhetik. Javasolja, kérjék el az ipari park 
menedzsmentjét, hogy az önkormányzat hatáskörét érintő kérdésekben folytasson 
tárgyalásokat. 
 
Dr. Bíró Barnabás: A Kft-nek megbízásra, felhatalmazásra van szüksége, hogy a 
tárgyalásokat megkezdhessék. Ha ezzel a felhatalmazással nem rendelkezik, akkor a cégek a 
kérését elutasíthatják. A továbblépéshez mindenképpen felhatalmazásra van szükségük. 
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Győri István: Javasolja, hogy a Képviselő-testület fogadja el a tájékoztatót, - egyetértve a 
felvetett problémák megoldásával – a kórházzal, az intézménnyel és az önkormányzattal 
egyeztető tárgyalást folytasson le, ahol minden fél érdekét figyelembe véve kidolgoznak egy 
egységes stratégiát, mellyel a multinacionális cégek felé megjelenhetnek. 
 
Zatykó János: Meg kell fogalmaznia a hivatalnak egy levelet a Medicina Bajmegelőző Kft-
nek, melyben felkérik az együttműködés szélesítésére.  
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A bizottsági ülésen ugyanezt a javaslatot fogalmazták meg. 
Kezdjenek el tárgyalást ezekről a kérdésekről az Egészségügyi és Szociális Bizottság, illetve a 
Medicina Kft., ezután szülessen egy pénzügyi kérés feléjük (ezt a Pénzügyi Bizottság 
tagjaival, az alapellátóval és a kórházzal egyeztetni kell). 
 
Zatykó János: Javasolja, hogy ezt a levelet fogalmazza meg a Polgármesteri Hivatal. 
Egyeztessenek a kórházzal, a bizottsági elnökkel. 
Kérdése, a Képviselő-testület a tájékoztatót elfogadja-e? 
 
- A Képviselő-testület a tájékoztatót 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
19/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1., A Képviselő-testület elfogadja. a Medicina Bajmegelőző Kft. tájékoztatóját 
az Ipari Parki dolgozók egészségügyi ellátásáról.  
 

2., A Képviselő-testület egyetért azzal, hogy  a Medicina Bajmegelőző Kft. –
vel a jövőben kölcsönös tájékoztatást nyújtsanak szakmai ügyekben. 

                        
3., A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy az Egészségügyi 
és Szociális Bizottság elnökével,  a Selye János Kórház igazgató-főorvosával 
és az Alapellátási Szolgálat vezetőjével  egyeztetve írásban  keresse meg az 
Ipari Park menedzsmentjét  a pénzügyi, szakmai együttműködés további  
lehetőségei megtárgyalása érdekében. 
 

   Határidő:   azonnal, ill. folyamatos 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
         Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
         Dr. Halász Károly osztályvezető 
 
 
 
3. Napirendi pont:  Az Önkormányzat és szervei 2007. évi kiemelt célja meghatározása a 

Polgármesteri Hivatal köztisztviselői teljesítménykövetelményei 
meghatározásához. 

 
Előadók: Zatykó János polgármester     
    Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző 
 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

 
Zatykó János: A Képviselő-testület bizottságai az előterjesztést megtárgyalták. A hivatal 
meghatározta a kiemelt célokat, mely alapján a teljesítménykövetelményeket 
meghatározhatják. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság az előterjesztést nem 
tárgyalta.  
Személyes véleménye azonos a Közművelődési és Sport, a Pénzügyi és az Ügyrendi Bizottság 
véleményével. 
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Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási Bizottság az előterjesztést megtárgyalásra alkalmasnak 
tartotta, a Képviselő-testületnek elfogadásra ajánlja. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
20/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

A Képviselő-testület a köztisztviselői teljesítménykövetelmények alapját 
meghatározó kiemelt önkormányzati célokat 2007-re a határozat mellékletében 
foglalt feladatok szerint meghatározza. 

 
 
   Határidő:   azonnal, ill. folyamatos 
   Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
  
4. Napirendi pont:  Komárom Város Önkormányzata 2007. ünnepi rendezvényterve 

meghatározása. 
 

Előadók:  Zatykó János polgármester     
    

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 

   
Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta a Közművelődési és Sport Bizottság. A bizottság 
a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. 
A rendezvénynaptár elkészítését a városi Tourinform Iroda vállalta.  
 
Rédli Margit: A Braun Union Sörgyárak Rt. képviselője kereste meg és jelezték, hogy a 
Komáromi Napok finanszírozását folytatni kívánják, de az eddigiektől eltérő feltételekkel. A 
tavalyi 3 M Ft-tal szemben 1 M Ft-tal támogatja a sörfesztivál programjait. A Sörgyár Rt-vel 
megállapodtak, hogy nem ő biztosítja a sátrat a fesztiválhoz és nem gyakorolja a vendéglátást. 
Ezt a feladatot egy komáromi vállalkozóval, Fellner Istvánnal szeretnék megoldani. Ebben az 
esetben kiköthetik a vállalkozónak, hogy elsőbbséget élvezzenek a komáromi vállalkozók, 
vendéglátósok. A vállalkozó a vásár megszervezését is vállalja, a bevételen az 
önkormányzattal osztozna. 
 
Dömötör Andrásné: A cél az, hogy a komáromi vállalkozók, cégek szerephez jussanak a 
Komáromi Napok rendezvényen. 
Az Idegenforgalmi és Nemzetközi Kapcsolatok Bizottsága minden ülésén vendégül látja az 
észak-komáromi hasonló bizottságot. Stubendek László úr elmondja, ebben az évben október 
6-át az észak-komáromi testület emléknappá kívánja nyilvánítani és együtt ünnepelni a 
komáromi képviselő-testülettel. Kéri, hogy ezt az indítványt támogassák.  
Az ’56-os évfordulót ünnepelték a tavalyi évben. A városban két emlékmű is elkészült. 
Szeretné, ha ebben az évben már közösen ünnepelnének. Javasolja, hogy a Jókai ligetben 
elhelyezett emlékművet felirattal lássák el. 
A Komáromi Napok egy hetes rendezvénysorozat kibővül azzal, hogy 75 éve egyesült 
Koppánymonostor és Komárom, 30 éve pedig Szőny és Komárom, 30 éves a Komáromi 
Kisgaléria, 15 éves a naumburgi testvérvárosi kapcsolat, 75 éves a Jézus Szíve Katolikus 
templom. Rengeteg kiállítás, megemlékezés színhelyévé válhat a város. Javasolja, hogy a 
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Komáromi Napokat ebben az évben a Monostori Erődben rendezzék meg. Eső esetén is 
alkalmasabb lenne ez a terület.  
 
Zatykó János: Javasolja, hogy a rendezvényt szervező munkatársakkal beszéljék meg ezeket a 
javaslatokat. 
 
Horváth Gyula: A sátrat az elmúlt 12 évben a BT Center adta. A Közművelődési és Sport 
Bizottság ülésén elhangzott, hogy a hivatal a jövőben már nem kíván foglalkozni a Komáromi 
Napok rendezvénysorozat megszervezésével, a feladatot pályáztatni kell. 
 
Géringer László: Komárom város lakossága véleménye szerint a rendezvény „elgépiesedett”, 
valamint folyamatosan, problémát okoz a helyszín. Ennek hatására alakítottak ki területet a 
Csillag erőd mellett. A város lakossága szerint a terület alkalmatlan a rendezvény 
megszervezésére. Ahhoz, hogy a rendezvény elnyerje azt a rangot, amiért 16 évvel ezelőtt 
szervezték, méltó helyszínt kell találni. Legalkalmasabbnak helyszínnek az erődöt tartja. 
Szükség van magas színvonalú történelmi, irodalmi előadásokra.  
Többször szerepelt a Képviselő-testület előtt a megfelelő helyszín kiválasztása. A helyszín 
mellé jó szervező is kell. Példának említi, hogy a multinacionális cégek már egynapos 
rendezvényt is versenyeztetnek. Javasolja, hogy a következő évben a Képviselő-testület is 
versenyeztesse a rendezvényt. 
 
Dr. Mészáros Gyula: Javasolja, hogy ezeket a feladatokat bizottsági ülésen tárgyalják meg. 
Javasolja, hogy a nemzeti ünnepek vonatkozásában fogadják el az előterjesztéseket. Az 
elhangzott hasznos javaslatokat pedig bizottsági ülésen tárgyalják.  
 
Koppány Csaba: A bizottsági ülésen is elhangzott, hogy október 6-át a kiemelt városi 
rendezvények között szerepeltetni kell. A kiegészítő anyagban ez a javaslat nem szerepel.  
 
Dömötör Andrásné: A felsorolt ünnepségek a komáromi ünnepségek között szerepelnek, nem 
az állami ünnepekre gondolt. 
 
Zatykó János: Kérdése, a Képviselő-testület a tájékoztatót elfogadja-e? 
 
- A Képviselő-testület a tájékoztatót 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
21/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

1., A Képviselő-testület Komárom Város Önkormányzata 2007. évi ünnepi 
rendezvénytervét az alábbiak szerint elfogadja.  
 

   Március 15. – Nemzeti ünnep 
 
Március 15.( csütörtök) 
11 óra  
Városi ünnepség 11 órakor az Igmándi erőd kopjafa-parkjában. 
Történelmi emléktúra a 48-as emlékhelyre. 
 
17 óra 
Koszorúzás Észak-Komáromban Jókai Mór és Klapka György szobránál. 
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Augusztus 20. – Állami ünnep 
 
Augusztus  19. (vasárnap) 
Városi ünnepség a Monostori Erődben. 
Az Experi Dance Táncszínház Ezeregyév című előadása  
 
 
Október 23. – Nemzeti ünnep 
 
Október 23.( kedd)) 

 Városi megemlékezés és koszorúzás a Jókai ligetben, az 56-os 
szabadságharcos emlékműnél Koszorúzás Ács Lajos emléktáblájánál. 
 
Ünnepi hangverseny a Jézus Szíve Katolikus templomban. 
 
 

     Határidő: azonnal  
    Felelős:   Zatykó János polgármester 
        Rédli Margit referens 

 
2., A Képviselő-testület a Komáromi Napok előkészületeiről szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 

 
    Határidő: azonnal  
    Felelős:   Zatykó János polgármester 
        Rédli Margit referens 
 
 
5. Napirendi pont: Komárom Város 2007. évre szóló városüzemeltetési szerződései 

előkészítése. 
 

Előadó: Zatykó János polgármester 
                 Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző  
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
                 
Győri István: A Képviselő-testület nem fogadta el Komárom Város 2007. évi költségvetése 
rendelet-tervezetét. A városüzemeltetési szerződés teljes egészében függ a költségvetéstől, 
ezért javasolja, hogy az előterjesztést a költségvetés elfogadását követően tárgyalják. 
 
Zatykó János: Javasolja, hogy a Képviselő-testület az előterjesztést vegye le napirendről. 
 
- A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja, az előterjesztést napirendről 
leveszi. 
 
 
     
6. Napirendi pont: Tájékoztató a tavaszi lomtalanítási, parkosítási, városszépítési munkák 

előkészületeiről.       
            

Előadók: Zatykó János polgármester 
                     Bertalanits István a Saxum Kft. ügyvezető 
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
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Zatykó János: Az előterjesztést a Műszaki Bizottság megtárgyalta, véleményét, javaslatát a 
kiegészítő anyag tartalmazza. 
 
Győri István: Véleménye szerint ez az előterjesztés is költségvetés függő, célszerű lenne 
napirendről történő levétele. 
 
Zatykó János: Javasolja, hogy a Képviselő-testület az előterjesztést vegye le napirendről. 
 
- A Képviselő-testület a javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja, az előterjesztést napirendről 
leveszi. 
 
 
 
7. Napirendi pont: Idősek Otthona és Otthonháza (Árpád u. 2-4.) beszámolója   

tevékenységéről. 
 

Előadó: Dr. Gáspár Gyuláné intézményvezető   
    

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 

 
Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság. A 
bizottság az előterjesztés határozati javaslatát két ponttal kiegészítette, - melyet ismertet.  
Megköszöni intézményvezető asszony munkáját, melyet az előterjesztés előkészítésében 
kifejtett. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Örül annak a lehetőségnek, hogy a hivatal jogászai segítséget 
nyújtanak intézményvezető asszonynak a lakók szerződései egységesítésében. A bizottság 
javasolta, hogy az orvos megbízási szerződését is vizsgálják felül.  
Az otthonban van egy rendelő, ahol az orvos egyedül rendel. A vizitdíj bevezetésével komoly 
adminisztrációs feladatai lesznek, ezért javasolja, hogy asszisztenst is biztosítsanak. A lakók 
figyelmében ajánlották, hogy az önkormányzat támogatási rendszerét vegyék igénybe, 
amennyiben problémát jelent a vizitdíj kifizetése. 
 
Dr. Gáspár Gyuláné: Köszöni a lehetőséget, hogy beszámolhatott az intézmény munkájáról. 
Megköszöni azt a felújítási munkát, mellyel széppé varázsolhatták az intézmény környezetét. 
A belső felújítási munkákat is igyekeznek elvégezni, hogy színvonalas, minőségi 
körülmények között élhessenek az idős emberek. Az orvos bérét január 1-ig visszamenően 
rendezték. A rendelőben számítógép rendelkezésre áll, de a számítógépes programhoz doktor 
úr nem ragaszkodott.  
Az 1/2000.SZCSM rendelet meghatározta azoknak a gyógyszereknek a körét, melyeket 
kötelezően biztosítania kell az intézménynek. Akinek nincs annyi nyugdíja, hogy azt a 
gyógyszert is megvehesse, mely nincs a kötelező listán, azt az intézmény megvásárolja. Az 
intézményen belüli orvosi ellátásért nem kell vizitdíjat fizetni, csak ha szakrendelésen 
vesznek részt. Aki nem tudja fizetni ezt az összeget, meg kell vizsgálni, hogy kórházi kezelés 
esetén milyen segítséget nyújthatnak. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Vannak még olyan szerződések, melyeket régebben kötöttek 
és azokban az szerepel, hogy a lakók ingyen kapják a gyógyszereket. Közben kiadtak egy 
rendeletet, hogy csak bizonyos gyógyszereket biztosítanak ingyenesen.  
Az otthonban található rendelő olyan, mintha az orvos kihelyezett rendelője lenne, ott 
asszisztenst kell alkalmazni. Kötelező adminisztrációs feladatok vannak, a gyógyszereket 
kódolni kell, melyet csak a számítógépes program tud elvégezni, valamint vizitdíj jelentési 
kötelezettség is van. Ezeket a feladatokat a doktor úr csak helyben, a számítógépen tudja 
megoldani. 
A vizitdíj a lakókat terhelni fogja az ügyeletben is és a kórházban is. 
A bizottság az egészségügyi intézményekben rendszeresen látogatást tesz. Megköszöni 
intézményvezető asszonynak, hogy a bizottság ülésének helyt adott.  
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Zatykó János: Véleménye szerint a kiegészítő anyagban szereplő határozati javaslattal az 
elhangzottak orvosolhatók. 
 
Koppány Csaba: Az intézményben színvonalas munkát, ellátást tapasztalt a bizottság, ezért 
mindenképpen dicséret illeti a vezetőt és a dolgozókat. 
 
Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az otthon egészségügyi és szociális szempontból jól működik az 
intézmény, de ez nem mentest az alól, hogy a hiányosságokat pótolják, hogy a törvényi 
előírásoknak megfelelően működhessenek. 
Az orvos számítógépes rendszerére szükség van – ezt a későbbiekben az OEP is ellenőrzi. 
 
Koppány Csaba: A felvetésekkel egyetértett, de más szemszögből is igyekezett megközelíteni 
az intézmény munkáját. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület az előterjesztésben és a kiegészítő 
anyagban szereplő határozati javaslatokról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatokat 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
22/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
 

1., A Képviselő-testület az Idősek Otthona és Otthonháza beszámolóját 
elfogadja. 
Az intézményben folyó munkát és ellátást színvonalasnak ítéli. 
 
2., A Képviselő-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal szakembereit, hogy 
nyújtsanak segítséget az intézmény és a bentlakók között létrejött korábbi 
szerződések, valamint az orvosi megbízási szerződés felülvizsgálatában és 
jogi aktualizálásában. 
 
3., A Képviselő-testület felkéri az intézményvezetőt, készítsen költségvetést 
az orvosi rendelő számítógépes rendszerrel és programmal való ellátására, 
illetve asszisztens alkalmazására. 
 

 
    Határidő:   azonnal, illetve folyamatos 
    Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Dr. Halász Károly osztályvezető 
          Dr. Gáspár Gyuláné intézményvezető 
 
 
8. Napirendi pont: Tájékoztató a Komárom – Esztergom megyei Önkormányzat által 

fenntartott, - Komárom városban működő és városi tulajdonban lévő 
középfokú oktatási és speciális szakfeladatokat ellátó intézmények 
városi fenntartásba vételének feltételeiről, lehetőségeiről.  
       
Előadó: Zatykó János polgármester 

     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
   /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
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Zatykó János: Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Oktatási Bizottság javasolta, hogy a 
hivatal dolgozza ki a megyei önkormányzat kötelező feladata esetleges átvállalása pénzügyi 
vonzatát, az esetleges átvétel előnyeit, hátrányait, következményeit.  
 
Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási Bizottság az előterjesztést megtárgyalta. A Pénzügyi 
Bizottság javaslatával összhangban kérte a hivatalt, hogy a márciusi ülésre dolgozza ki a 
megyei fenntartású városi oktatási intézmények esetleges átvállalása pénzügyi lehetőségeit. 
A bizottság kérte, hogy az előterjesztésben tükröződjön az is, hogy a középiskolák szakmai 
szolgáltatása színvonalát az átadásukat megelőzően állítsák vissza. Ezzel kapcsolatban a 
hivatal készítsen felmérést az intézmények körében. Fel kell mérni, hogy milyen jellegű 
igényeket (tárgyi, személyi, anyagi) fogalmaznak meg az esetleges átkerülésük esetén a város 
középiskolái.  
A Megyei Önkormányzat illetékes szakemberei és az előterjesztésben szerepeltetett 
szakemberek jogi álláspontja eltér egymástól. A bizottság vitás jogi kérdésekben nem kívánt 
állást foglalni, de kérte, hogy a hivatal tájékozódjon az illetékes szakemberek, szakértők 
körében arról, hogy melyik jogi álláspont a megfelelő. Ez az álláspont nem köti a Képviselő-
testületet. 
 
Dr. Molnár Attila: Véleménye szerint ez a napirend megkülönböztetett figyelmet érdemel, a 
mai ülés egyik legfontosabb előterjesztése. 2003. évben döntött úgy a Képviselő-testület, a 
szakma egyöntetű tiltakozása ellenére, hogy az intézményeket – anyagi megfontolásból - a 
Megyei Önkormányzatnak átadja.  
Személy szerint többször kért tájékoztatást a Képviselő-testület ülésén arról, hogy milyen 
feltételekkel kerülhetnek vissza városi fenntartásba az intézmények. Utóbbi időben város 
plusz bevételekre tett szert és olyan anyagi helyzetbe került, hogy joggal merülhet fel a 
kérdés, hogy ezt a helyzetet felül kell vizsgálni.  
A Megyei Közgyűlés elnöke 2007. januárjában kereste meg polgármester urat, hogy a Megyei 
Önkormányzat nehéz pénzügyi helyzete miatt megszorításokra kényszerülnek az általuk 
fenntartott intézményeknél, ezért arra kérik Komárom Város Képviselő-testületét, hogy 
vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy az intézményei városi fenntartásba visszavegye.  
Jogi akadálya az átvételnek nincsen, amennyiben a Megyei Önkormányzat átadná és a 
Komáromi Önkormányzat átvenné az intézményeket. Az előterjesztésben szereplő hivatkozás, 
hogy csak a Jókai Mór Gimnázium és a Nevelési Tanácsadó átvétele lehetséges, abban az 
esetben lenne igaz, ha a Képviselő-testület csak ennek a két intézménynek a tekintetében 
foglalna állást.  
Abban is megállapodhatnak, hogy az átvételnek nem lehet pénzügyi akadálya, hiszen a 
költségvetés és a város helyzete megengedi azt, hogy a korábban anyagi okból átadott 
intézményeket most ugyanilyen okból visszavegyék.  
Az intézmények közalkalmazottainak megpróbálták egységesíteni a juttatásait, így 
felmerülhet, hogy a dolgozók és az intézménybe járó diákok komáromiak, miért esnének más 
elbírálás alá, mint akik a városi fenntartású iskolákhoz tartoznak?  Az egységesítés útján ezt a 
döntést meg kellene hozni. 
A határozati javaslatokkal kapcsolatban javasolta, hogy az Oktatási Bizottság elvi szinten, 
oktatáspolitikai szempontokat mérlegelve döntsön úgy, hogy kívánatosnak tartaná, hogy az 
intézmények városi fenntartásba visszakerüljenek.  
Az intézmények örömmel vennék ha városi fenntartásba kerülnének. Véleményük szerint a 
normatíva és a hasonló városi intézményeknek biztosított támogatásokkal is előnyösebb 
helyzetbe kerülnének.  
Bízik abban, hogy a következő ülésen megnyugtató döntést tudnak hozni. 
 
Zatykó János: 1999-ben, 2000-ban, 2001-ben senki nem kérdezte meg, hogy hogyan áll 
Komárom város költségvetése. Most pedig mindkét oldalról elhangzott, hogy vegyék 
figyelembe a Megyei Önkormányzat költségvetését. Azt szeretné biztosítani, hogy a városnak 
legyen olyan költségvetése, amely a feladatok ellátásához megfelelő. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A Képviselő-testületet nem a Megyei Önkormányzat 
költségvetése, hanem a középiskolák érdeklik. 2003. évi képviselő-testületi jegyzőkönyvben 
szerepel egy határozat, melyet a mai napig nem teljesítettek, nevezetesen: „Komárom Város 
Képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra nézve, hogy évente, időarányosan, megbízatása 
időtartamáig az érintett intézményekre normatíván felül fordított támogatás 2000 évi összege 
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35 %-át, 50 M Ft-ot az érintett oktatási intézmények ingatlanai felújítására fordít. 2005. évtől 
kezdődően ezt az összeget a KSH által rögzített mindenkori infláció értékével követi. A 
Képviselő-testület ugyanakkor kinyilvánítja, hogy kötelezően fenntartott oktatási intézményei 
taneszköz ellátását a fenti összegen felül mindenkor biztosítja.” 
Komárom város megteheti, hogy a pedagógusait, a diákjait megbecsüli és egy ilyen 
bizonytalan helyzetben nem szerencsés továbbra is a megyei önkormányzatra bízni az 
intézményeket. Meg kell vizsgálni, hogyan tudják visszavenni az intézményeket úgy, hogy a 
lehető legjobban tudják működtetni azokat. Annak az összegnek, - melyet a felújításra évekig 
nem biztosítottak – meg kell lennie. 
 
Zatykó János: Ki kell gyűjteni a költségvetésből, hogy az előző ciklusban mennyi pénzt 
fordítottak a középiskolákra. 
 
Dr. Mészáros Gyula: Nincs olyan kötelezettsége a testületnek, hogy hat hónapon belül 
döntsenek arról, hogy városi fenntartásba kerülnek a középiskolák vagy sem. Egyetértettek a 
három határozati javaslatban. Javasolja, hogy a részletes vitát a márciusi testületi ülésen 
folytassák le, akkor amikor már látják a számadatokat, a költségvetést, a kötelező és önként 
vállalt feladatok arányát. Képviselőként arra tettek esküt, hogy a város egészéért, 
felelősséggel végzik a munkát. Ha eldöntötték, hogy nem kívánnak költségvetési hiányt 
meghatározni, akkor jó lenne, ha a márciusi testületi ülésre kialakulna olyan költségvetés, ami 
ennek figyelembevételével készül.  
A korábbi időszakban jelentős felújítások, beruházások történtek a középiskolákban. 
Nincsenek rosszabb helyzetben az iskolák a megyei többi iskoláihoz képest. Úgy is átadhatták 
volna a középiskolákat, hogy a tulajdonjogot is átadják,- akkor talán még rosszabb helyzetben 
lennének.  
Az előző bizottsági ülésen egyetértettek abban, hogy a rendezvények megtartásához a 
középiskoláknak megadják a támogatást. Biztosították a buszbérleteket, lehetőség nyílik a 
határon túli emlékhelyek látogatására.  
Kéri, hogy a pontos adatok ismeretében a márciusi ülésen döntsenek. 
 
Dr. Molnár Attila: Megdöbbentőnek tartja polgármester úr és a bizottsági elnök úr azon 
véleményét, hogy őket nem érdekli a megye költségvetése, ezáltal nem érdekli a megyei 
fenntartásban lévő intézmények sorsa sem.  
 
Zatykó János: Nem mondott olyat, hogy a komáromi székhelyű iskolák tanulói, az ott dolgozó 
közalkalmazottak számára közönbösek. Mindent elkövetett, mióta polgármester, hogy 
megadják a megfelelő lehetőségeket az intézmények fejlődéséért, hogy az ott dolgozók jól 
érezzék magukat. 
 
Dr. Mészáros Gyula: Mint megyei közgyűlési tag, visszautasítja, hogy nem érdeklik a 
komáromi iskolák.  
 
Géringer László: A pedagógusokat ne az anyagiak zavarják, ők a szakmát képviseljék. A 
város fejlődik. Azok a városok fejlődnek igazán, ahol van középiskolai, felsőoktatási 
intézmény. Ezeknek az iskoláknak mondja el Mészáros képviselő úr, hogy nincs pénz,- holott 
van. 
 
Győri István: Ha mindenki tartotta volna magát a konszenzussal létrehozott határozati 
javaslathoz, ami arról szól, hogy márciusra teljes körűen megvizsgálva és teljes körű 
ismeretek birtokában vitatja meg ezt a kérdést és nem politikai vitát kíván ebből kovácsolni, 
akkor nem szabadultak volna el az indulatok.  
Szakmailag ma nem lehet ezt a kérdést megvitatni, hiszen nagyon sok információnak 
nincsenek birtokában. 
Nem mondja azt, hogy nem érdekli a Megyei Önkormányzat költségvetése, de hogy a Megyei 
Önkormányzatot nem érdekli a városé, - az biztos, és ott vannak a komáromi képviselők. A 
Megyei Önkormányzatban olyan előterjesztés készül, hogy 1,5 M Ft megtakarításáért a 
városnak 26 M Ft-ot kell fizetnie. (Tanműhely áthelyezése Almásfüzitőről a MOLAJ-ba.)  
A megfelelő döntéshez a következő Képviselő-testületi ülésre minden információt be kell 
szerezni. 
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az iskolák igazgatói nyilatkoztak arról, hogy a jelenlegi 
pénzügyi helyzetben hogyan tudnak működni. A Jókai Mór Gimnázium igazgatója 
kétségbeesetten kérte a segítséget, mivel leépítésre került a 6 osztályos gimnázium, a két éves 
képzés és elhangzott, hogy mennyi pedagógust kell leépíteni. 
Kéri a Képviselő-testületet és a hivatalt, hogy vizsgálja meg alaposan, dolgozza ki ezt a 
kérdést. Próbálják megoldani ezt a helyzetet, mivel mindannyian látják, hogy nincs más 
megoldás. 2003-ban elhangzott az is, ha az iskolák nehéz helyzetbe kerülnek, akkor a város 
megfontolja és visszaveszi azokat fenntartásba. A közmeghallgatáson nem volt olyan oktatási 
intézmény, szakszervezet, aki azt mondta volna, hogy az iskolákat át kell adni a megyei 
önkormányzatnak. A város polgárai egyöntetűen kérték, hogy maradjanak meg az iskolák, 
mégis sor került az átadásra. 
 
Dr. Halász Károly: Az Oktatási Bizottság ülésén három középiskola igazgatója volt jelen. Az 
iskolák igazgatóinak feltették azt a kérdést, hogy mi az a szakmai előny, amit úgy látnak, 
hogy fontos az intézmények számára abban az esetben, ha a város önkormányzata működteti 
az intézményeket. Az intézményvezetők nem azt mondták, hogy az intézmények 
működésképtelenek, hanem azt, hogy az intézmények szakmai szolgáltatási színvonala 
csökkent a megszorító intézkedések kapcsán. Elmondták, vannak olyan szakmai 
szolgáltatások, melyeket szeretnének visszaállítani (pl. hat osztályos gimnázium). Ezért is 
kapja a hivatal azt a feladatot, hogy mérje fel a szakmai igényeket, melyeket az intézmények 
kérnek. Ha ezeket az igényeket is ismerik, akkor tudnak érdemben dönteni. 
Nem kimutatás kérdése, hogy mennyi gyerek vidéki és mennyi Komáromban az iskolákban. 
Bekérték az intézmények statisztikáit, melyek feldolgozása alapján állapították meg, hogy 
mennyi gyerek jár vidékről és mennyi komáromi.  
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Kéri, hogy osztályvezető úr ne vitatkozzon a képviselőkkel, 
hanem készítse el azt az anyagot, amit kérnek. A kimutatást azért kérték, mert nem mindegy, 
hogy mihez viszonyítanak. Nem mindegy, hogy a környező településekről mennyi gyermek 
jár be Komáromba. Foglalkozzanak az iskolákkal és hozzák meg a szükséges döntéseket. A 
pedagógusoknak az a véleménye, hogy minden szempontból hátrányosabb helyzetbe kerültek, 
kiszolgáltatottabbak, a komáromi iskolák a megyei intézményekhez képest rosszabbul állnak. 
Kéri, hogy a továbbiakban is, hatékonyan foglalkozzanak ezzel a kérdéssel. 
 
Győri István: Akkor tudnának hatékonyan foglalkozni ezzel a kérdéssel, ha megszavaznák a 
határozati javaslatokat.  
 
Zatykó János: Ismerteti a határozati javaslatot, mely szerint: A hivatal dolgozza ki a Megyei 
Önkormányzat kötelező feladata esetleges átvállalása pénzügyi vonzatát, az esetleges átvétel 
előnyeit, hátrányait, következményeit. Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
Dr. Mészáros Gyula: Az elfogadott határozati javaslatokat a középiskolák igazgatóival 
egyeztették, velük együtt fogalmazták meg.  
A javaslatuk a következő: „Az előterjesztésben tükröződjön az a törekvés, hogy a 
középiskolák szakmai szolgáltatásainak színvonalát az átadásukat megelőző színvonalra 
állítsák vissza. Ezzel kapcsolatban a hivatal készítsen felmérést az intézmények körében.” 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról. 
 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen, 1 nem, 3 tartózkodás szavazattal 
elfogadja. 
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23/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
      

A Képviselő-testület Komárom városban működő és városi tulajdonban lévő 
középfokú oktatási és speciális szakfeladatokat ellátó intézmények városi 
fenntartásba vételének feltételeiről, lehetőségeiről szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 
Felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy dolgozza ki a megyei önkormányzat 
kötelező feladata esetleges átvállalásának pénzügyi vonzatát, az esetleges 
átvétel előnyeit, hátrányait és következményeit. 
Az előterjesztésben tükröződjön, a középiskolák korábbi szakmai szolgáltatása 
színvonala, a Polgármesteri Hivatal végezzen felmérést az intézményekben. 
 

    Határidő:  azonnal, illetve a márciusi testületi ülés időpontja  
    Felelős:    Zatykó   János polgármester 
          Dr. Halász Károly osztályvezető 
 
 
9. Napirendi pont:  Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés 

közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az 
önkormányzati beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási 
helyzetéről, az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről.   

 
Előadó: Zatykó János polgármester 
 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./   
        

 
Dr. Kerekes Tibor: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy az Összeférhetetlenségi és 
Vagyonnyilatkozat-kezelő Bizottság ülésén megállapították, hogy több képviselő is feltüntette 
vagyonnyilatkozatában a képviselői tiszteletdíjat, holott ezt nem kérték. A Felügyelő 
Bizottsági tagságot azonban fel kell tüntetni a nyilatkozatban, - volt, aki ezt nem tette. Aki 
Felügyelő Bizottsági tag, az a jövedelemnél tüntesse ezt fel.  
Az elmúlt ciklusban képviselői tisztséget betöltők vagyonnyilatkozatát is őrzik a hivatalban, 
többen közülük az új ciklusban nem lettek képviselők. Kérdés, hogy visszaadják ezeket a 
vagyonnyilatkozatokat részükre, vagy tovább őrizzék? A Szervezeti és Működési Szabályzat 
felülvizsgálatakor ezt a kérdést rendezni kell. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a beszámoló elfogadásáról. 
 
- A Képviselő-testület a beszámolót 18 igen szavazattal elfogadja. 
  
24/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

 A Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés 
közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az 
önkormányzati beruházások állásáról, a bizottságok munkájáról, döntéseiről 
szóló beszámolót elfogadja. 

 
 
   Határidő: azonnal   
   Felelős:    Zatykó János polgármester  
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10. Napirendi pont:  Interpellációk 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az előző Képviselő-testületi ülésre beadott interpellációjára 
kér választ. 
 
Zatykó János: Az előző képviselő-testületi ülésen feltett interpellációval kapcsolatban 
elmondta, hogy a felvetést nem tekintette interpellációnak, mivel az abban szereplő kérdések 
nem tartoznak a város képviselő-testület kompetenciája. Az „interpelláció” fő témája az volt, 
hogy az interpellált személy mennyi percet szólt hozzá a Parlamentben, illetve a költségtérítés 
vonzatáról is szó volt. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Továbbra is az a véleménye, hogy etikátlan ez a helyzet. A 
Képviselő-testületre tartozik a kérdés, mivel polgármester úr a Polgármesteri Hivatal 
gépkocsijával, a polgármesteri keret terhére utazik. A hivatal pénzén utazik és ugyanezért az 
utazásért a Parlamenttől is felveszi a 16 M Ft-os költségtérítést.  
Tiszteletben tartja jegyző úr véleményét, hogy ez a téma nem tartozik a Képviselő-testület 
hatáskörébe, de szeretné kihangsúlyozni, hogy etikátlannak tartja ezt. Az elkövetkezőkben 
erre ne legyen példa. 
 
Zatykó János: Ha valaki nem ismeri a parlamenti képviselők költségtérítése szabályozását, a 
polgármesterséggel járó költségtérítés szabályzatát, akkor ne tegyen olyan kijelentést, hogy ez 
etikátlan. Ne keverjék össze a parlamenti képviselők és a polgármesterek költségtérítését. A 
polgármesteri költségtérítést mióta polgármester, soha nem vesz fel. A fel nem vett 
költségtérítés összege nagyságrendekkel több a benzinköltségnél. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Országgyűlési képviselőként utazott a Polgármesteri Hivatal 
gépkocsijával, az elkövetkező időszakban erre ne legyen példa. 
 
 
 
11. Napirendi pont: E g y e b e k. 
 

a/ A volt Gyermekváros területén kezdeményezett Rendezési Terv módosítása. 
     

    Előadó: Zatykó János polgármester      
       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
     /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./    

 
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki Bizottság. A bizottság javaslata a 
kiegészítő anyagban szerepel. Megkereste a polgármestert az ENVITEST KFT. A Kft. kérte, 
hogy a rendezési tervet úgy módosítsák, hogy az adjon lehetőséget a volt Gyermekváros 
területén kereskedelmi egység megépítésére.  
 
Géringer László: Mint vállalkozó azon az elven van, hogy a város szempontjából az a jó, ha 
minél több üzlet nyílik a városban. A beruházás 2,7 milliárd forintba kerül és 50 új 
munkahelyet biztosítana a szándéknyilatkozat szerint. Mivel a város legfrekventáltabb helyén 
helyezkedik el a terület, ezért nagyobb odafigyelést érdemel. Az Idegenforgalmi Bizottság 
előtt egy szakmai csoport tartott prezentációt, melyen bemutatta a referenciákat is, hogy 
jobban tudjanak dönteni. A Képviselő-testületnek az alapvető információkat be kell szereznie. 
A vállalkozókat segíteni kell, de a minimális körültekintés elvárható.  
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Zatykó János: Felhívja a figyelmet a Műszaki Bizottság határozatára, mely szerint a részletes 
fejlesztési koncepciót meg kell küldeni, melynek megismerése után a Képviselő-testület 
fenntartja magának a lehetőséget a módosításhoz való elvi hozzájárulás visszavonására. Ez 
kezeli azt a problémát, melyről képviselő úr beszélt. 
 
Dr. Molnár Attila: Ha beadnak egy fejlesztési koncepciót és megkapják a cég referenciáit, 
akkor megadhatják a hozzájárulást. Mi indokolja az elvi hozzájárulást? 
 
Győri István: Az elvi hozzájárulásra azért van szükség, mert annak megadása után dolgozza 
ki azokat a terveket a vállalkozó, melyeket a Képviselő-testület elé terjeszt. A kiegészítő 
határozati javaslatot azért szerepeltették, hogy egyáltalán megismerhessék, hogy mit tervez 
ezen a területen a vállalkozó. Ha nem megfelelő a terv, akkor az elvi hozzájárulást 
visszavonhatják. 
 
Dr. Molnár Attila: Azt a gyakorlatot kell megszüntetni, hogy a városi rendezési tervet 
változtatgatják mindenféle hatástanulmány nélkül akkor, ha valaki megjelenik és kinéz 
magának egy területet. A vállalkozó készítse el a fejlesztési koncepciót. 
 
Győri István: Kéri, hogy a bizottságok ajánlását figyelembe véve fogadja el a javaslatot. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról, figyelemmel a 
kiegészítő anyagban leírtakra. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 9 igen, 8 nem, 1 tartózkodás szavazattal nem 
fogadja el. 
 
Dr. Szöllősy Ferenc: A Képviselő-testület a javaslatot nem fogadta el. Ebben az esetben a 
kérelmet újra tárgyalhatják; tárgyalási szünetet rendelhetnek el; folytathatják a vitát vagy 
pedig ezt a döntést eredmény nélkül lezárják és folytatják a napirendek tárgyalását. 
 
Dr. Molnár Attila: Javaslata módosító javaslat volt, nevezetesen: kérjék fel a céget, hogy a 
fejlesztési koncepciót készítse el, a referenciákkal együtt terjessze a Képviselő-testület elé. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a módosító javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a javaslatot 13 igen, 5 tartózkodás szavazattal elfogadja. 
 
Győri István: Felhívja a figyelmet arra, hogy a bizottság tagjai a bizottsági ülésen nyilvánítsák 
ki véleményüket és ne a bizottság által elfogadott határozatot támogatják a Képviselő-testület 
ülésén. 
 
25/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
 
  Komárom Város Képviselő-testülete felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a  

az ENVIVEST Kft –től kérjen a területre vonatkozó részletes fejlesztési     
koncepciót és a befektető eddigi munkájáról referenciaigazolást, majd ezek 
ismeretében hozza meg döntését a kérelemmel kapcsolatosan. 

 
   Határidő:   azonnal, illetve márciusi testületi ülés időpontja 
   Felelős:     Hornig Rudolfné alpolgármester 



 19 

         Kertész-Molnár Erika vezető építész 
 
 

b/ Környezetvédelmi Alap 2007. évi felhasználási terve, valamint lakókörnyezet 
szépítésére pályázat kiírása.        
   

     Előadó: Zatykó János polgármester 
                       Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző 
 
  /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
  
Zatykó János: Minden évben kiírják a lakókörnyezet szépítési akciót. A Műszaki és a 
Pénzügyi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, a határozati javaslatokat elfogadásra 
ajánlja. A határozati javaslat 3. pontjában szereplő bíráló bizottság tagjának Sárai Jánost, 
Monostori Jánost, Czita Jánost és Nagy Zoltánt javasolják megválasztani. Pályázhatnak 
családi házak, üzletek, lakótelepek és intézmények.  
A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati 
javaslatokról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
26/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 

 
1., A Képviselő-testület elfogadja Komárom Város Önkormányzata 
Környezetvédelmi Alapjának 2007. évi felhasználási tervét, forrásául biztosít 
4.500 E Ft-ot.  
 
2., A Képviselő-testület elrendeli a „Lakókörnyezet szépítési akció” című 
pályázat meghirdetését, valamint a Környezetvédelmi Alapból 2.300 E Ft 
összeget biztosít a támogatásokra. A pályázatok minősége, technikai értéke, 
nagy száma függvényében a támogatási keret legfeljebb 50 % -kal 
megemelhető. 
 

 
3., A Képviselő-testület a Bíráló Bizottság tagjainak Sárai János, Czita János, 
Monostori János Nagy Zoltán urakat, a Polgármesteri Hivatal részéről Tóth 
Bernadett környezetvédelmi referenst választja meg. 
 

 
   Határidő: azonnal   
   Felelős:   Tóth Bernadett környezetvédelmi referens   
 
 

c/ Komáromi Közgyűjteményi közalapítvány alapító okiratának módosítása. 
     

Előadó: Zatykó János polgármester        
 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 

  
Zatykó János: Az előterjesztést tárgyalta a Közművelődési és Sport Bizottság. A bizottság a 
határozatot elfogadásra ajánlja. 
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Szóda Sándor úr a kuratóriumi tagságról lemondott. A kuratórium Győrffy Mónikát a 
Monostori Erőd projekt menedzserét javasolja a kuratórium tagjának. 
A Képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati 
javaslatokról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18igen szavazattal elfogadja. 
 
27/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 

A képviselő-testület a Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány alapító 
okiratának 6. pontját az alábbiak szerint jóváhagyja: 
 
6. Az alapítvány képviselete: 
A közalapítvány legfőbb döntést hozó szerve az alapító által kijelölt 5 tagú 
kuratórium. 
 
6.1. A kuratórium elnöke:  Számadó Emese, a Komáromi Klapka György 
Múzeum vezetője 
 
6.2. A kuratórium tagjai:   
- Győrfi Mónika, a Monostor Erőd Kht. projekt-menedzsere 
- György Károlyné Rabi Lenke, a Jókai Mór Városi Könyvtár igazgatója 
- Csere Lajos építész 
- Szilágyi Ildikó, a komáromi Tourinform Iroda vezetője 
 
6.3. A kuratórium elnökének és tagjainak megbízatása határozatlan időre szól. 
 
Egyebekben a Komáromi Közgyűjteményi Közalapítvány alapító okirata nem 
változik. 
 

    Határidő:  azonnal  
    Felelős:     Zatykó János polgármester 
          Thoma Béla referens 
 
 
 

d/ Komárom Város Önkormányzata által fenntartott oktatási intézmények alapító 
okiratainak módosítása.        
    
Előadó: Zatykó János polgármester 
 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 

 
Zatykó János: A jogszabály változások tették indokolttá az alapító okiratok módosítását. Az 
alapító okiratokban szerepeltetni kell az Oktatási Minisztérium azonosító számát, az 
alaptevékenységek között fel kell tüntetni a sajátos nevelési igényű gyermekek ellátását. A 
napirend egy névváltoztatási kérelemmel kapcsolatban is tartalmaz határozati javaslatot. 
 
Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja. 
 
Zatykó János: Kérdése, a Képviselő-testület elfogadja-e a határozati javaslatot. 
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- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
 
 
28/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
 

1., Komárom Város Képviselő-testülete az önkormányzat által fenntartott 
óvodák és általános iskolák alapító okiratait az alábbiak szerint módosítja: 

- mindegyik közoktatási intézmény alapító okiratába bekerül az intézmény 
OM azonosító száma, 

- mindegyik intézmény – az Egressy Béni Művészeti Iskola kivételével - 
alapító okiratába bekerül az alaptevékenységek közé a „sajátos nevelési igényű 
gyermekek ill. tanulók ellátása”. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Halász Károly osztályvezető 

 

2., A képviselő-testület az Egressy Béni Művészeti Iskola nevét 2007. július 1-i 
hatállyal „Egressy Béni Alapfokú Művészetoktatási Intézmény”-re módosítja. 

Határidő: 2007. július 1. 

Felelős: Dr. Halász Károly osztályvezető  

           
 
 
  e/ Állásfoglalás a Regionális Egészségügyi Tanács határozatáról. 
    
  Előadó: Zatykó János polgármester        
 
  /Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./ 
 
Zatykó János: A fenntartóknak 30 napon belül állást kell foglalnia a RET döntéséről. 
Tudomása szerint az Egészségügyi és Szociális Bizottság is támogatja a határozati 
javaslatokat. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A minisztériummal történő tárgyalás után abban egyeztek 
meg, hogy úgy tudják segíteni a kórház megmaradását, ha mielőbb hoznak egy döntést, 
melyet a RET-hez és a minisztériumba is eljuttatnak. Véleménye szerint a határozati javaslat 
nagymértékben hozzásegíthet a kórház megmaradásához. 
 
Zatykó János: Kórházigazgató asszonnyal az Egészségügyi Minisztériumban tárgyaltak. A 
109 ágy aktív kórházi ágy meghatározásáról írták alá a szerződést. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Tájékoztatást kér polgármester úrtól és a kórház vezetésétől, 
mivel tudomása szerint miniszter úr a kórház igazgatókkal tárgyalt a járóbeteg ellátásról, ahol 
komoly megszorításokat terveznek. Az Egészségügyi Bizottság sem kapott erről a tárgyalásról 
tájékoztatást. 
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Dr. Schlezák Judit: Semmilyen erre vonatkozó írásos vagy szóbeli tájékoztatást nem kaptak. 
A területi megbeszéléseken az elhangzott, hogy csak ott változtatnak a szakrendelői 
óraszámokon, ahol megszűnik az aktív ellátás. Miután Komáromban ez nem történik meg, 
erről tájékoztatást sem kaptak. 
 
Zatykó János: Sajtóban megjelent, hogy mely kistérségekben lesznek fejlesztések, melyek 
maradnak változatlanul. Ha Komárom város ilyen szempontból érdekelt lenne, akkor a 
meghívásnak már csütörtök délutánig meg kellett volna érkeznie. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Kéri, hogy igazgató asszony és polgármester úr tájékozódjon 
ez ügyben. 
 
Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról. 
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 18 igen szavazattal elfogadja. 
 
29/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 

 
1. Komárom Város Önkormányzata továbbra is kéri a Regionális 
Egészségügyi Tanácstól, hogy támogassa a város kérését, miszerint a 
komáromi Selye János Kórház 109 aktív ággyal és 15 ápolási ággyal területi 
kórházként működhessen a jövőben. 
2. Az ágyak szakmánkénti megosztása:  
- belgyógyászati osztály    40 ágy 
- sebészeti osztály    25 ágy 
- szülészet-nőgyógyászat   25 ágy 
- csecsemő és gyermek osztály 15 ágy 
- intenzív ellátás   4 ágy 
- ápolási osztály   15 ágy 
Összesen:   124 ágy 
 
2., A kórház rendelkezik a megfelelő személyi feltételekkel (több 
szakvizsgás orvos és ápoló személyzet). Az Egészségügyi Minisztérium 
pályázati támogatásával és a fenntartó önkormányzat támogatásával 
teljesíteni tudja az építészeti minimum feltételeket is. 
 
3., Komárom Város Önkormányzata, mint a kórház fenntartója szükség 
esetén működési támogatásban is részesíti az intézményt.  

 
       Határidő: azonnal  
       Felelős:  Zatykó János polgármester 
          Dr. Halász Károly osztályvezető 
 
 
 f., Képviselői önálló indítvány a Ktv. Kht. Felügyelő Bizottság felé. Képviselő-

testületi felkérés a Komáromi Városi Televízió Kht-nál részletes vizsgálat végzésére. 
 
 Előadó: Zatykó János polgármester 
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Győri István: Véleménye szerint az önálló képviselői indítvány határozati javaslata a 
Képviselő-testület elé került formában nem fogadható el, mert nem felel meg a törvényességi 
követelményeknek, illetve előírásoknak. A különböző mende-mondák, vádaskodások 
elkerülése érdekében jó lenne, ha ez a vizsgálat mégis minél hamarabb megvalósulna. Ahhoz, 
hogy a határozati javaslatot elfogadhatják, polgármester úrnak a Képviselő-testület ülését 
taggyűléssé kell nyilvánítania.  
Módosító javaslata a következő: Komárom Város Képviselő-testület – mint a Komárom 
Városi Televízió Szolgáltató Kht. taggyűlése – felkéri a Kht. Felügyelő Bizottságát a Kht. 
soron kívüli vizsgálatára, a lehető legrövidebb határidővel. A vizsgálat terjedjen ki a személyi, 
tárgyi, pénzügyi feltételekre is. A vizsgálat megállapításait a vizsgálat lezárultát követően 3 
napon belül a taggyűlés elé kell terjeszteni.  
 
Zatykó János: A Képviselő-testület ülését taggyűléssé nyilvánítja és kéri a taggyűlést, hogy 
szavazzon erről a határozati javaslatról.  
 
- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen, 2 tartózkodás szavazattal elfogadja. 
 
29/2007.(II.15.) számú Képviselő-testületi határozat: 
 
 A Képviselő-testület, mint a Komáromi Városi Televízió Szolgáltató Kht. taggyűlése, 

felkéri a Komáromi Város Televízió Szolgáltató Kht. felügyelő bizottságát, hogy a 
társaság közhasznúsági szerződés szerinti működését (személyi, tárgyi és egyéb 
feltételeit) a lehető legrövidebb időn belül vizsgálja meg és a vizsgálat lezárultát 
követően észrevételeit, megállapításait a taggyűlés (illetőleg a taggyűlés jogát gyakorló 
Képviselő-testület) elé kell terjeszteni.   

 
   Határidő:   a vizsgálati megállapítások elkészültét követő taggyűlés időpontja 
   Felelős:     A KTV KHT. FEB elnöke 
 
 
Zatykó János polgármester az ülés vezetését Hornig Rudolfné alpolgármester asszonynak adja 
át. Zatykó János polgármester távozásával a Képviselő-testület létszáma 17 főre változik. 
 
 
 g., Kérdések, bejelentések. 
 
Sárai János: A Képviselő-testület korábbi ülésén jelezte, hogy a városban új buszmegállókat 
alakítottak ki. Az Mazda Szalon és a Déli vasúti megállóval kapcsolatban mindig azt a választ 
kapták, hogy oda nem lehet buszmegállót telepíteni, mivel kicsi a hely. Azt is megkérdezte, 
hogy lehetne-e keskenyebb buszmegállókat itt elhelyezni, de erre választ nem kapott. 
A Hősök tere 3. szám alatti lakók életvitelével kapcsolatban a hatóság segítségét is kéri, hogy 
a lakók ne tartsák rettegésben a környéken élőket. 
Ha a Városi Televízió közvetítése állandóvá válik a Képviselő-testület ülésén, akkor a 
vezetékeket rendezzék el úgy, hogy az ajtót becsukhassák.  
 
Koppány Csaba: A MOLAJ felé a „70 km/h sebességkorlátozó táblát” javasolja pótolni. 
 
Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Felhívja a helyi televízió és az egészségügyi intézmények 
vezetői figyelmét, hogy a vizitdíj és egyéb változtatással kapcsolatban a lakosságot 
tájékoztatni kell. Kéri, hogy a helyi televízión keresztül az Alapellátási Szolgálat, a kórház 
vezetése és az Egészségügyi Bizottság a lakosságot tájékoztassa. A alapellátás és a kórház 
miként oldja meg a vizitdíj beszedését? 
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A Tóth L. utcában a közterület-felügyelők megbüntetik azokat az embereket, akik nem csak a 
kijelölt parkolóban állnak meg, hanem az út szemközti oldalán. Lehessen parkolni a 
túloldalon is. 
 
Dr. Schlezák Judit: A vizitdíjjal és napidíjjal kapcsolatban tervezték a lakosság tájékoztatását, 
de először a szakma tapasztalatait szerették volna összegyűjteni. 
Három ütemben készítették fel a kórház dolgozóit a vizitdíj zökkenőmentes bevezetéséhez. 
Először a főorvosi kar, majd az ápolószemélyzet és az adminisztrátorok felkészítésére került 
sor. A szakrendelőben 11 óráig 140 beteg jelent meg, semmiféle fennakadás nem volt. 
Minden beteg nyugtát kapott, melyet az orvos igazolt. A vizitdíj a kórház számlájára kerül. 
Megköszöni a betegeknek, hogy ezt a törvényt elfogadták és így az orvosok a betegek 
ellátásával foglalkozhatnak.  
 
Lippay Gáborné: Az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat vezetője a vizitdíj bevezetése miatt 
Szőnyben, Monostoron és Komáromban tartózkodik a rendelőkben. Készített egy szabályzatot 
arról, hogy a nyugtát hogyan kell kiállítani. Értekezletet, tájékoztatót tartott a háziorvosoknak, 
a fogorvosoknak, az asszisztenseknek. 
 
Dr. Kerekes Tibor: Lakossági megkeresésre elmondja, hogy a Vasút utca É-i oldalán, az úttest 
mellett 3 db területre építési telek kialakítását kérték. A telkekért 160 E Ft-ot befizettek. 
Később kiderült, hogy nem lehet kialakítani a telkeket, mivel a Vizák Kft. főnyomócsöve a 
területen megy át. A telektulajdonosok a telkeket körbekerítették, de azt letapossák, 
szemétlerakónak használják. A tulajdonosok szeretnének valamilyen megoldást találni. 
A Komáromi Televízió élő közvetítése minősége Szőnyben nem megfelelő, a műsor 
nézhetetlen. 
Az idősebb komáromi lakosságnak gondot jelent, hogy az autóbuszok nem közlekednek a 
gyógyfürdő felé. Véleménye szerint ez megoldható lenne, az autóbusz a gyermekváros után 
lekanyarodhatna a fürdő felé, majd a következő utcán feljöhetne a Mártírok útjára. 
 
Dr. Molnár Attila: Megköszöni a hivatalnak, hogy a decemberi Képviselő-testületi ülésen 
elhangzott felvetésekre válaszolt. Megköszöni, hogy a Bem utcában a gyalogátkelőhely 
kialakítására keretet terveztek a költségvetésben. Kérte, hogy a Csillag lakótelepen 
életveszélyessé vált hinta javítása történjék meg, erre sor is került.  
Felvetette azt is, hogy a Mártírok u. – Bem J. u. sarkán lévő gyalogátkelőhelyen nehéz átkelni 
az úton. A hivatal szerint a gyalogátkelőhely itt tévesen került felfestésre. A Száva u. – 
Mártírok u. közötti gyalogátkelőhely is balesetveszélyes, kéri, keressen a hivatal megoldást 
erre a problémára. 
Megköszöni, hogy a Sportcsarnoknál szeméttároló kihelyezésére intézkedést tettek és a 
költségvetésben is szerepeltetnek keretet erre a célra. 
A Lajta u. – Czuczor G. u. – Damjanich u. – Jedlik Á. u. területen nagyobb szél esetén a 
közvilágítás megszűnik. A hivatal jelezte az E.ON Rt-nek ezt a problémát, várja a szolgáltató 
intézkedését. 
Az Erdélyi utcában lakók kérték, hogy a helyi járat útvonalát módosítsák.  
Az Erdélyi utcában folyó útfelújítását táblával jelezték ugyan, de az nehezen észrevehető. 
A Lajta u. – Ghyczy K. u. nagyon rossz állapotban van, az útfelújítási alapból javítható lenne. 
A Csillag ltp. 6. szám előtt van egy játszótér, mely nagyon rossz állapotban van, szükséges 
lenne a felújítása. 
A Damjanich u. elején magas gesztenyefák vannak, a lakók kérik a fák ritkítását.  
A gyermekorvosi rendelő váróterme nagyon kicsi, a szülők az utcán várakoznak a beteg 
gyermekekkel. Próbáljanak meg itt emberi körülményeket teremteni. 
Az előző testületi ülésen kézhez kapták a posta polgármester úrhoz eljuttatott levelét, mely 
szerint szombati napon zárva tartanak.  
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A hivatal reagált erre a levélre? Javasolja, hogy polgármester úr kérje a szombati nyitva 
tartást, hiszen valamennyi komáromi érdeke, hogy szombati napon is lehessen ügyet intézni. 
 
Dr. Mészáros Gyula: A Képviselő-testület 2007. I. félévében tárgyal az autóbusz 
közlekedésről. A Török I. utcában lakók korábban már kérték, hogy a helyi járat közlekedésbe 
vonják be ezt az utcát is.  
A Báthory u. 9. szám alatti lakók jelezték, hogy az épület nagyon rossz állapotban van, a falak 
vizesek. Amennyiben a költségvetést elfogadják, a felújítási keretben prioritást kell élveznie a 
ház felújításának. 
Javasolja, hogy a Klapka György út közlekedése kialakítását egységesen kezeljék, akár 
körforgalom kialakításával is, hiszen épül az új Spar áruház, a vasgyár területét is rendbe 
kellene tenni. 
A Klapka Gy. úti kerékpárút felfestése, jelzése megkopott, kéri felújítását. 
 
Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A december 22-i ülésen elhangzott kérdések, bejelentésekkel 
között jelezte a Széchenyi Szakközépiskola rendelőjével kapcsolatos problémát, megköszöni 
a hivatal munkatársának, hogy az igazgató asszonnyal a probléma megoldása lehetőségeit 
áttekintették.  
A Gábor Á. utcai lakótömbök panelprogramjával kapcsolatban kérdése, hogy a szerződés 
megkötése után mikor kezdődhetnek el a munkálatok. 
A Hétvezér u. 13. szám alatti bérlakásban élők jelezték, hogy a lakások penészesek. A legtöbb 
családban kisgyermek van, akik emiatt allergiások lettek. A felvetésre adott válaszban 
szerepel, hogy az épületet 2003-ban adták át, a kivitelező a tervező és a lakók együttes 
hibájára vezette vissza a kialakult helyzetet. A lakók milyen hibát követtek el?  
A Budai N. A. utcában a főútról bezúduló csapadékvíz a házakat áztatja. Írásbeli választ kér 
arra vonatkozóan, hogy milyen tervek vannak a csapadékvíz elvezetésével kapcsolatban. 
A Gomb-Rocsó SE egy területet kerített el a Duna parton. Kéri, hogy a Koppánymonostori 
Részönkormányzat következő ülésén tárgyaljon erről. 
Véleménye szerint a városi autóbusz közlekedés helyzetét átfogóan kell áttekinteni, Észak-
Komárom és Dél-Komárom között közlekedő buszjárattal együtt. Egy közlekedési mérnök 
véleménye szerint megdöbbentő, hogy létrehoztak a városban egy körforgalmat, mely jól 
működhetne, ha a forgalmat nem szabályozták volna lámpákkal kelet – nyugati irányban.  
 
Nagy Zoltán: Támogatja, hogy Észak-Komárom és Dél-Komárom közötti buszjárat 
kialakítása megvalósuljon. 
Véleménye szerint az idegenforgalom tekintetében nagyon fontos, hogy a város tiszta legyen. 
Dombóváron a szemetelőket megbüntetik. Az emberek ott ezt megértették és nem háborodtak 
fel ezen a rendeleten. Kéri a hivatalt, hogy vegye fel a kapcsolatot a dombovári hivatallal, 
hogy milyen lépéseket tettek annak érdekében, hogy a lakosság elfogadja ezt a szabályozást. 
 
Horváth Gyula: A Hétvezér utcában nagyon sok szemetet raktak le. 
Problémát jelent, hogy az Árpád u. – Zrínyi u. közötti járda közepén helyezkedik el a 
közvilágítási kandeláber. 
Az Igmándi úti festékes bolt raktára egy méterre épült a tömblakásoktól, 7-8 m-re magasodik, 
a lakók nem tudnak este közlekedni ezen a területen, mivel közvilágítás sincs. 
Kéri, hogy a temető Laktanya-köz felőli bejáratát nyissák meg. 
Az Egressy Béni Iskola bejárata megfelelő megvilágításáról gondoskodni kell. 
A Juhász Gy. u. – Korona u. – Tompa M. u. területén az úton nagyon sok a kátyú. 
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Dömötör Andrásné: Komárom város területén megszaporodtak a betörések. Az eltulajdonított 
tárgyak értéke elenyésző az okozott kár nagyságához képest.  
A Petőfi Iskola előtt található egy megállni tilos tábla. Az iskola tanárai kérték, hogy az út 
mindkét oldalán parkolhassanak. 
 
Czita János: A Monostori Részönkormányzat januárban levélben kereste meg a Komáromban 
található civil szervezeteket, lehetőséget teremtve arra, hogy írásban bemutathassák 
tevékenységüket. Természetesen ezt a levelet a Gomb Rocsó SE is megkapta. Az egyesület 
írásban adott tájékoztatást tevékenységükről, melyet a részönkormányzat elé terjeszt. Keresni 
kell a lehetőségét, hogy a monostori lakók érdekét érvényesíthessék a terület használatára 
vonatkozóan. 
Az Újszállási kastélynál lámpaoszlopok vannak, de közvilágítás nincs. A monostori lakosság 
kéri, hogy a szórvány világítás keretén belül az Esze T. utcában lámpatest kialakítását, a 
Csendes utcában plusz lámpatest beiktatását, a Pipacs utcában lámpatestek bővítését kérték. 
Az elmúlt napok szeles időjárása miatt több tábla megrongálódott, a konténerekből kifújta a 
szemetet. A konténerek környékét takarítják, de a távolabbra került szemét összegyűjtése is 
indokolt lenne.  
A tavaszi lomtalanításban a városrész aktívan részt kíván venni a civil szervezetekkel együtt. 
Az utak karbantartása a tavaszi időszakban elkezdődhet. Azokat az utakat is kátyúzni 
szükséges, melyeknek a felújítása megkezdődik. 
 
Győri István: Javasolja, hogy az általános jellegű felvetéseket a munkatervben is 
szerepeltessék. Nem egy-egy utca problémájáról kellene beszélni, hanem az egész város 
átfogóan kell kezelni, hogy ezeket a gondokat megoldhassák.  
Az 1-es, a 13-as út nem városi kezelésű. Szerették volna kikapcsoltatni a Plus Áruház előtt 
található lámpát is, de a közútkezelő erre nem hajlandó. Ezzel a témával is egységesen kell 
foglalkozni. 
Minden képviselő elmondta saját körzetében az utakkal, közvilágítással kapcsolatos 
problémáját. Véleménye szerint amíg a költségvetést nem fogadják el, addig azokat a 
feladatokat sem tudják elvégezni, melyek az ez évi programban szerepelnek. 
A Jedlik Ányos utcában kialakították az új parkolókat, felújították az utat is, a megállni és 
várakozni tilos táblákat eltávolították. A szeméttároló konténereket az út szélén helyezték el,- 
ez zavarja a közlekedést.  
 
Czita János: A Koppánymonostori Részönkormányzat a város honlapján szeretné a városrészt 
bemutatni. 
 
Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Szőnyi Részönkormányzat is csatlakozik a honlappal 
kapcsolatos felvetéshez. 
 
Hornig Rudolfné: Kéri, hogy a hivatal a felvetésekre a következő testületi ülésig adjon választ 
és a megoldás érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Több kérdés, észrevétel nincs, Hornig Rudolfné alpolgármester a Képviselő-testület ülését 
berekeszti. 
 

Kmf. 
 
 
 

Dr. Szöllősy Ferenc        Zatykó János 
címzetes főjegyző        polgármester 


